
 

 

 

 

Referat afdelingsmøde i afd. 8, Brårupvej / Hedetoften 

 

Tidspunkt: 21.09.2022 kl. 17.00 i Gildesalen, Nordbanevej. 

 

Antal fremmødte: 10 personer fra 9 lejemål. 

 

Fra Bomiva deltog: Dorte Lillelund, Per Laursen og Peter Hauberg 

 

Valg af dirigent: Per Laursen blev valgt til dirigent. 

 

Bestyrelsens beretning, herunder godkendelse af regnskabet for 2021: 

Ib Filtenborg, havde enkelte punkter. Noteret under eventuel. 

Dorte Lillelund fremlagde regnskabet 2021. Regnskab, enstemmigt vedtaget. 

 

Budget for 2023: 

Dorte Lillelund gennemgik budget for 2023. Budgettet blev enstemmigt godkendt. 

 

Indkomne forslag: 

Afdelingen giver Bomiva bemyndigelse til at stemme på deres vegne, på  

forbrugsselskabernes generalforsamling. Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

 

Ny husorden for afdelingen. Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

 

Valg: 

Brian Lykke Bach, blev genvalgt. 

 

Suppleant, Annette Holmgaard blev valgt. 

 

Bestyrelsen består herefter af: 

Ib Filtenborg Nielsen, formand (1 år) Hedetoften 50, 7800 Skive  97 52 69 41    

Brian Lykke Bach, (2 år) Hedetoften 38, 7800 Skive  25 83 35 46  

Mona Filtenborg, (1 år) Brårupvej 107 B, 7800 Skive 

 

Suppleant: Annette Holmgaard, Hedetoften 48, 7800 Skive 

 

Valg af medlemmer til repræsentantskabet: 

Det blev vedtaget at bestyrelsen vælger repræsentantskabsmedlemmer. 

 

Eventuelt: 

Der er ofte problemer ved affaldscontainerne, både egne beboer der ikke sortere rigtigt og 

folk udefra der sætter sække med affald. PH, vi kan prøve med bedre opmærkning og skilte. 

Afdeling 9, har noget TV/IT-udstyr placeret hos os, betaler de stadigt el for det forbrug. PH, 

det undersøges (Peter Matzer siger, at det gør de som altid). Hvordan er det med glasforsik-

ring på udestuerne? PH, der er ingen forsikring på udestuer/carporte mm. udenfor boligen. 

Det er muligt det tidligere har været tilfældet, men ikke mere. 

Har sendt fejlmelding på mail. Men intet hørt! PH, Det er en fejl, vi er netop ved at lave til-

tag, der tilskynder fejlmeldinger bliver sendt på mail. Fra 01.10 vil vi reducere åbningstiden 

på servicetelefonen til alle hverdage mellem 07.30 og 11.30. 

 

 

Referat:   

 

Peter Hauberg   Per Laursen 

22.09.2022     


